
Adventní a vánoční čas máme za 
sebou, vstoupili jsme do nového roku 
2025, který jak si všichni přejeme, bude 
pohodový a bez větších katastrof.

V novém roce budeme pokračovat v 
plánovaných projektech a investicích. 
Mezi naše hlavní priority patří „pohnout“ 
s rekonstrukci budovy bývalé pošty a 
kulturního domu. Jsou naplánované 
o p r a v y k o m u n i k a c í , v y b u d o v á n í 
přístřešků nad kontejnery, instalace 
fotovoltaických panelů na budovy obce. 
Dalším zamýšleným projektem je 
intenzifikace čistírny odpadních vod, 
kde jsou trvalé problémy s čistotou 
odpadních vod. Nadále budou probíhat 
obvyklé kulturní akce, které pořádá 
obec nebo spolky.

 V zimních měsících se plně rozjíždí 
plesová sezóna, která letos v obci čítá 
celkem 8 plesů (včetně 2 dětských), což 
je na obec naší velikosti skutečně 
hodně. Doufám, že oceníte snahu 
pořadatelů ples uspořádat a hojně se 
zúčastníte.

Loni jsem slíbi la spolkům, že 
připomenu hlavně nově přistěhovaným 
občanům místní tradici „roznosu 
pozvánek“. 

Je zvykem dodání pozvánky domu 
ocenit malým finančním příspěvkem 
dotyčnému spolku, který ho použije na 
úhradu nákladů na uspořádání plesů, 
které jsou v dnešní době nemalé. 
Spolky prostředky, které získají z 
uspořádaných akcí, znovu použijí na 

práci s mládeži nebo na uspořádání 
dalších akcí pro vás občany nebo pro 
děti. Ne všichni občané se plesů mohou 
nebo chtějí zúčastnit, a tak tímto malým 
příspěvkem mohou vyjádřit podporu 
spolkům a ocenění jejich práce. 
Spolková činnost v obci je důležitou 
součástí kulturního života a venkov-
ského charakteru obce. Proto, když 
vám u dveří zazvoní „pozvánkaři“ 
neberte to jako obtěžování ale jako 
příležitost podpořit tuto důležitou 
součást komunitního života obce.

Ing. Eva Tripská, starostka
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11.1. od 18:00 hod. Večer nejen u cimbálu (Lilia) Kulturní dům

18.1. od 14:00 hod. Dětský maškarní ples (Sokol) Sokolovna

25.1. od 20:00 hod. Obecní ples (Obec) Kulturní dům

1.2. od 14:00 hod. Dětský maškarní ples (Skauti) Kulturní dům

1.2. od 20:00 hod. Skautský ples Kulturní dům

15.2. od 15:30 hod. Rodinný ples (ZŠ a MŠ) Kulturní dům

22.2. od 19:30 hod. Pohádkový ples (EJKL) Kulturní dům

8.3. od 20:00 hod. Hasičský ples Sokolovna

Přehled plesů sezóny 2025 v Albrechtičkách

Cena vodného a stočného pro rok 2025

Centrum volného času informuje

Upozornění

SmVaK Ostrava a.s. oznamuje, že na 
základě usnesení představenstva 
akciové společnosti byly v souladu s 
platnou legislativou schváleny nové 
ceny vodného a stočného s účinností 
od 1. ledna 2025 takto:

Voda pitná (vodné) 63,20 Kč/m3 (bez 
DPH) 70,78 Kč/m3 (vč.12 % DPH). 
Voda odvedená (stočné) 59,95 Kč/m3 

(bez DPH), 67,14 Kč/m3 (vč.12 % 
DPH).

Obec Albrechtičky oznamuje, že na 
základě přepočtu finanční analýzy pro 
získání dotace na stavbu Kanalizace a 
ČOV Albrechtičky je cena stočného pro 
rok 2025 stanovena na: 61,90 Kč/m3 
(69,33 Kč/m3 s DPH). Nové ceny 
budou uplatněny po prvním odečtu 
měřidel po 1.1.2025.

V Centru volného času budou zase 
od ledna probíhat tradiční kurzy cvičení. 
V úterý od 18:30 hod. začala tradiční 
jóga pro dospělé a od 17:45 pro děti s 
paní Silberovou, ve středu od 22. ledna 

cvičení na zdravá záda s paní 
Schneiderovou od 18:00 hod. (10 lekcí 
600,- Kč). Ve čtvrtek 16. 1. 2025 od 
17:45 hod. začíná  ČCHI KUNG - 
čínské cvičení a meditace pro lepší 
zdraví (cena 130 Kč za hod.).

Upozorňujeme řidiče, že v případě 
sněžení se kopec „barvičák“ – ve směru 
od školy ke sběrnému dvoru se nesype. 
Je to jeden z mála kopců v obci, kde si 
ještě děti mohou sáňkovat nebo 
bobovat. 

Proto žádám všechny řidiče, aby po 
této cestě v tento čas nejezdili, aby 
nedocházelo k haváriím. Doporučujeme 
objet po hlavní cestě.

Děkuji za pochopení. Ing. Eva 
Tripská, starostka
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Zasedání zastupitelstva

Usnesení z veřejného zasedání 
Zastupitelstva obce Albrechtičky č. 12

, které se konalo 16. 12. 2024. 
Zastupitelstvo obce: 

• schválilo zapisovatele dnešního 
zasedání - Renata Drdová, ověřovatelé 
- Ing. Filip Šajtar a MUDr. Tomáš 
Hudeček

• schvá l i l o p rog ram dnešn ího   
zasedání a kontrolu usnesení

• vzalo na vědomí zprávu o činnosti 
úřadu

• schválilo rozpočtové opatření 
č. 6/2024
• schválilo uzavření smlouvy o nájmu 

nebytových prostor se společností 
ŠELA HABANERA s.r.o. od 1. 1. 2025 

a pověřuje starostku k podpisu této 
smlouvy

• schválilo cenu stočného pro rok 
2025 ve výši 61,90 Kč bez DPH (69,33 
Kč s DPH) a od 1. 1. 2025 zvýšení ceny 
vodného ze studny na 30,00 Kč bez 
DPH (33,60 Kč s DPH)

• s c h v á l i l o O Z V o o d k l á d á n í 
komunálního odpadu z nemovité věci 

s cenou 0,90 Kč/litr
• schválilo rozpočet obce Albrechtičky 

pro rok 2025 jako schodkový, příjmy ve
výši 21.893.661,68 Kč,

výdaje ve výši 28.693.073,00 Kč 
a financování z přebytku minulých let 

ve výši 6.799.411,32 Kč
• schváli lo Střednědobý výhled 

rozpočtu obce Albrechtičky pro roky 
2026 – 2027

• schválilo poskytnutí finančních darů 
z rozpočtu obce 2025 :

• Sdružení na ochranu ohrožených 
dětí z.s. ve výši 1 000,- Kč

• ZO ČSOP Bartošovice ve výši 
5 000,- Kč 
• schválilo dodatek Smlouvy 
o zajištění provozu sběrného místa 

biologicky rozložitelného odpadu od 
1. 1. 2025
• schváli lo Smlouvu o smlouvě 

budoucí na zřízení věcného břemene - 
služebnosti s Povodím Odry, státní 
podnik

• schválilo Dodatek č. 2 ke smlouvě
 o dílo s BYTservis – služby, spol. 

s.r.o na realizaci veřejné zakázky 
s názvem: „Rekonstrukce MŠ 
v Albrechtičkách“
• schválilo uzavření Smlouvy o 

spolupráci se společnosti DIMATEX 
CS, spol. s r.o. od 1. 1. 2025 do 31. 12. 
2025.

Rekonstrukce MŚ
Ke konci roku se nám podařili po 

velkém zdržení dokončit rekonstrukci 
mateřské školy, jejichž hlavním cílem 
byla rekonstrukce školní kuchyně a 
zateplení budovy. Rekonstrukce se 
neobešla bez jistých komplikací, jelikož 
se vlastně skládala ze dvou staveb: 
„Rekonstrukce školní kuchyně“

a „Energetické úspory“. Projektové 
dokumentace byly zpracovány

jednotlivě různými zpracovateli a 
následné dotace k jednotlivým stavbám 
od různých poskytovatelů, a proto se 
během stavby vyskytly „střety“, které se 
musely řešit někdy kompromisem, aby 
se vyhovělo podmínkám dotací. Ještě, 
aby toho neby lo má lo , během 
zářijových záplav došlo v důsledku 
silného větru k pokřivení střešní krytiny 
a do školky začalo  zatékat do již 
opraveného 1. patra.
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Rekonstrukce MŠ

Proto zastupitelstvo rozhodlo, že se 
ještě vymění střešní  krytina na celé 
budově. Bylo potřeba zkoordinovat 
výměnu střešní krytiny s probíhající 
rekonstrukci a provést opravu v co 
nejkratším čase. Opravy se ujala firma 
Huvrad s.r.o., která nám vyšla vstříc, co 
se týká časových termínů. Současně 
byly opraveny i komínové tělesa a 
hromosvod. V rámci energetických 
úspor byla celá budova zateplená, byl 
pořízen nový kondenzační plynový kotel 
na vytápění, ve třídě v 1. patře je 
umístěna rekuperační jednotka Cílem 
rekuperace je zajistit zdravý a čerstvý 
vzduch bez tepelných ztrát spojených s 
otevíráním oken. Využívá zpětné 
získávání tepla. Teplý odpadní vzduch, 
který odchází z interiéru, předehřeje 
venkovní vzduch vstupující do domu. 
Naopak v létě rekuperační jednotka 
funguje opačně, tedy mírně chladí. V 
kombinac i s neus tá lým s labým 
prouděním vzduchu tak rekuperace 
zajistí příjemné klima, i když venku 
panují tropické teploty. Rekuperace 
pomáhá také bojovat s nadměrnou 
vlhkostí, tuto vlastnost ocení především 
alergici a lidé, kteří mají problémy s 
dýcháním. Střešní okna s dvojsklem 
byly vyměněny za okna s trojsklem. Na 
okna jsou namontované venkovní 
žaluzie, které budou hlavně v létě 
omezovat přehřívání místností. V rámci 
přestavby kuchyně došlo k celkové 
rekonstrukci podle nejnově jš ích 
standardů a hygienických požadavků. V 
celém prostoru kuchyně, skladů je 
nerezový nábytek. Hlavní chladicí a 
mrazicí zařízení je v samostatné 
místnosti ve skladu, v kuchyni je 
chladicí zařízení součástí pracovních

    stolů. Byl pořízen nový plynový 
konvektomat vysoké kvality Rational,

 ve kterém se dají uvařit téměř 
všechny jídla. Dále nový indukční 
sporák,  vyhřívaný zásobník na talíře, 
výdejní vyhřívací vozík, robot na 
míchání těsta, nářezový stroj, váha, el. 
mlýnek na maso, vše s nejnižší 
s p o t ře b o u e n e r g i e . D á l e b y l a 
instalovaná nová vysoce výkonná 
průchozí myčka nádobí a v celém 
prostoru kuchyně a skladů instalované 
odvětrávání, jehož centrální jednotka je 
umístěna ve sklepě. Paní kuchařky mají 
novou šatnu se sprchou a sociálním 
zařízením. Paní vedoucí školní jídelny 
má sice menší kancelář ale má zcela 
n o v ý s o f t w a r e v r á m c i ř í z e n í 
stravovacího procesu, monitoringu a 
HACCP. Nezávislý, plně autonomní 
bezdrátový systém kontroly HACCP, 
který zobrazuje teploty sledovaných 
teplotních zařízení v reálném čase, je 
tvořen skupinou bezdrátových čidel 
teploty v chladicím nebo mrazicím 
zařízení, senzory teploty a vlhkosti v 
prostoru místnosti a gateway, který v 
d v o u m i n u t o v ý c h i n t e r v a l e c h 
automaticky přenáší bezdrátově data 
pomocí SIM a LTE modulu přes GSM 
sí ť na server. Řešení je zcela 
autonomní tzn. nezávislé na IT 
infrastruktuře (WiFi síti) provozu. 
Aplikace systému poskytuje okamžitou 
a úplnou vizualizaci a přehled o 
průběhu teplot, alarmů a alertů u 
jednotlivých zařízení na provozovně. 
Umožňuje individuální nastavení 
důležitých parametrů tak, aby dokonale 
vyhovovala jak legislativním, tak 
interním předpisům. Dále byla upravena 
šatna pro děti, kde změnou vytápění na 
podlahové a změnou vstupu vznikl nový 
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Zájezd do Opole

Rekonstrukce MŚ

prostor na další šatní skříňky pro 
děti. V celé budově byly vyměněny 
dveře do jednotlivých místností, tak aby 
došlo k jejich vizuálnímu sjednocení. V 
jídelně jsme dětem nechali vymalovat 
jednu stěnu veselými motivy, aby se 
stravovaly ještě ve větší pohodě. 
Během rekonstrukce došlo k poškození 
koberce v herně, jehož výměna nebyla 
zahrnuta v PD. Firma na vlastní náklady 
v části herny a chodby instalovala 
novou podlahovou krytinu, ale nový 
koberec už odmítla zainvestovat. 
Protože každý rok přicházejí rodiče s 
přáním podpořit školku finančním 
darem, navrhla jsem paní ředitelce, 
uspořádat na nový koberec sbírku, s 
tím že zbytek potřebných financí doplatí 
obec. Bohužel nás tlačil čas a tak došlo 
k zmatené interpretací celé akce a 
někteří si její smysl vysvětlili špatně. 
Tímto se omlouvám a děkuji všem, kteří 
na sbírku přispěli. Obec má v plánu 
ještě zakoupit nové vybavení do školní 
jídelny (stoly a židle), které už je také ve 
špatném stavu. Protože se ve sbírce 
vybralo více peněz, než bylo potřeba, 
po poradě se školním kolektivem se 
rozhodne, kde se tyto finance použijí.

Nyní čekají školku ještě dokončit 
nějaké drobnosti a hlavně na jaro 
upravit zahradu. Vlivem bouřky jsme 
přišli o lípu „Strom republiky“, která byla 
zasazena 28. 10. 1998 u příležitosti 80 
let vzniku ČSR. Pro přípravu na zářijové 
záplavy jsme „vybrakovali pískoviště“ u 
mateřské i základní školy, proto dětem 
na hraní přivezeme nový písek.

Již nyní se zpracovává PD na nové 
oplocení a vznik parkovacích míst u 
ma te řské ško l y a na i ns ta l ac i 
fotovaltaických panelů, s tím že pokud 
bude situace příznivá, uskutečnily by se 
tyto akce během následujících 2 let. 
Doufáme, že se v dohledné době 
podaří také zrealizovat u základní školy 
venkovní učebna a rekonstrukce hřiště 
a připravit projektová dokumentace na 
modernizaci školy.

Závěrem jsem chtěla poděkovat za 
t rpě l i vos t ško ln ímu ko lek t ivu s 
přestavbou MŠ, i když nakonec soužití 
školky a školy v jedné budově probíhalo 
nad očekávání velmi dobře a skoro se 
a n i n e c h t ě l o s t ě h o v a t . V š e m 
zaměstnancům školy a školky patří dík 
za ochotu a spolupráci v řešení 
vzniklých „neočekávaných“ situacích.

Ing. Eva Tripská, starostka

2. adventní víkend - 7. a 8. prosince 
2024 se uskutečnil zájezd na vánoční 
trhy. Předloni jsme navštívili sousední 
Slovensko a tak tentokrát jsme zkusili 
severní sousedy a navštívili jsme 
polské Opole (český Opolí). Účast byla 
opět hojná - 46 účastníků zájezdu. O 
bezpečnou dopravu se opět postaral 
pan Marek Hoffmann i s pochopením 
pro „kolečka“. Odjezd byl v 11:00 
dopoledne, cestou jsme se zastavili na 

vánočních trzích v Rybniku, kde jsme 
začali s testováním vánočních punčů a 
polských specialit. V Opole jsme se 
ubytovali v hotelu v blízkosti centra 
města a pak individuálně vyrazili na 
vánoční trhy užít si správnou adventní 
atmosféru. Opole sice není velké 
město, ale vánoční výzdoba byla velmi 
pěkná a hlavně jsme ocenili, že nebyly 
žádné velké davy a „mačkanice“. Výběr 
punčů byl bohatý, a tak si každý mohl 
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vybrat svého favorita. V neděli po 
s n í d a n i s e vě t š i n a v y d a l a n a 
komentovanou prohlídku města s 
výbornou průvodkyni, která sice mluvila 
jen polsky, ale přesto jsme se výborně 
domluvili. Dozvěděli jsme se něco o 
historii města a různé zajímavosti. 
Někdo navštívil místní Zoo, někteří se 
věnovali vánočním nákupům a někteří 
relaxovali vánoční procházkou městem.  
Po individuálním obědě už jsme nasedli 

do autobusu a s veselou náladou 
dorazili domu. Opět po celou dobu 
zájezdu vládla příjemná a pohodová 
nálada, za což děkuji všem účastníkům. 
Lukášovi děkuji za organizaci a doufám, 
že se nám podobný zájezd podaří 
zorganizovat i v tomto roce 2025. 

Ing. Eva Tripská, starostka

Zájezd do Opole

Prosinec u Soviček
Prosinec byl pro naši mateřskou 

školu plný radostného očekávání, 
vánoční atmosféry a společných aktivit, 
které přinesly dětem i dospělým mnoho 
krásných zážitků.

Jedním z prvních prosincových 
zážitků byla naše návštěva lesa, kde 
jsme se společně vydali ke krmelci 
nakrmit zvířátka. Během této procházky 
jsme si povídali o tom, jak je důležité 
pomáhat zvířatům během zimního 
období, kdy mají potravy nedostatek.

Další událostí, na kterou se děti velmi 
těšily, byla návštěva čerta a Mikuláše. 
Už několik dní předem, jsme si četli 
pohádky o čertech, kreslili obrázky a 
pilně nacvičovali básničky, které pak 
děti Mikulášovi přednesly. Ačkoliv čertík 
některé malé odváž l ivce t rochu 
postrašil, nakonec se všichni radovali z 
mikulášských balíčků plných dobrot.

Během celého měsíce se dět i 
připravovaly na vánoční besídku. 
Nácvik písniček, básniček a tanečků 
vyžadoval hodně úsilí, ale vše se 
nakonec vyplatilo. Besídka proběhla v 
přátelské a sváteční atmosféře, rodiče i 
prarodiče byli dojatí a děti si užily 
zasloužený potlesk.

Adventní čas jsme v naší školce 
prožili v duchu klidu a radosti. Společně 
jsme si zdobili prostory školky, vyráběli 
vánoční ozdoby, zdobili perníčky a 
každý den zapalovali svíčky na 
adventním věnci. Nechybě la ani 
povídání o tradicích a vánočních 
zvycích.

Na závěr bychom chtěli popřát všem 
dětem, rodičům a obyvatelům naší obce 
krásné a klidné Vánoce plné pohody a 
radosti. Těšíme se na další společné 
zážitky v novém roce!

Kateřina Bolechovská, Monika 
Kolíbalová

Informace z mateřské a základní školy
Mateřská škola

Konec roku ve třídě Žabek
V půlce listopadu jsme přivítali sv. 

Martina na bílém koni. Povídali si o 
tradicích, zvyklostech, hráli spoustu her. 
Pokusili jsme si zahrát pohádku o 

svatém Martinovi jako oddych mezi 
trénováním na vánoční besídku a 
společně jsme spolu vyrobili mnoho 
výrobků od podkovy pro koně přes stáj 
a samotného Martina na koni.
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V neděli 1.12. jsme se všichni z MŠ a 
ZŠ potkali v KD na adventní dílně. 
Rodiče s dětmi měli možnost si vyrobit 
sněhuláčka a nejrůznější ozdoby ze 
dřeva, které si ozdobil i různými 
přírodninami, třpytkami, mašličkami atd. 
Dále si mohly děti vyrobit stromeček ze 
šp a c h t l iče k , k t e rý s i o z d o b i l y 
hvězdičkami různých barev a z různých 
materiálů, korálků apod. Další výrobek 
bylo papírové přáníčko – Mikuláš. Děti 
si obkreslily dlaň a nalepily fousy z vaty 
a o z d o b i l y če p i c i t řp y t k a m i a 
bambulkami. Jednotlivé výrobky se 
všem zúčastněným moc povedly a poté 
se všichni odebrali k rozsvěcení 
vánočního stromu. Všechny děti a žáci 
zazpívali zimní písničky (Bude zima, 
Sněží, sněží, Padá sníh, Vánoční 
zvoneček) a rozsvítil se stromeček. S 
dětmi jsme přivítali advent. Společně 
děti vyráběly adventní věnec, který 
ozdobily nejrůznějšími přírodninami, 
které celý podzim na procházkách do 
přírody sbíraly (kaštany, žaludy, šípky, 
lískové ořechy). Děti se seznámily s 
tradicí zapalování jednotlivých svíček 
na adventním věnci. Každé dítě si 
vyrobi lo z papíru svů j adventní 
kalendář, aby vědělo, kolik dní zbývá do 
Vánoc. Děti si kalendář vybarvily a 
vystřihly a orientovaly se pomocí 
kolíčku. 

Tento čas nám rychle ubíhal. 
Ve čtvrtek 5.12. proběhl v MŠ tzv. 

Čertovský den. Děti i dospělí jsou 
převlečení za čerty a čertice. Rodiče 
každým rokem překvapí svými krásnými 
převleky svých malých čertíků. Děti 
mají různé kožichy, ocasy, rohy (velké, 
malé, svítící), pytle se zlobidly, různé 
vidle, řetězy a metličky. Hned ráno jsme 
se mís to pozdravu Dobrý den, 

pozdravily čertovský – bla, bla, bla a 
ble, ble, ble. Následovala módní 
přehlídka čertíků a čertic. Zatancovali 
jsme si taneček na nápěv Hlava, 
ramena kolena, palce, ale tentokrát 
Pekelnou verzi:

Rohy, kožich, kopyto, ocas,
kopyto, ocas, kopyto, ocas,
rohy, kožich, kopyto, ocas, jazyk,
brada, uši, nos. Celé dopoledne nás 

provázely různé pekelné úkoly, soutěže. 
Dokonce jsme vyčarovali v kotli na 
pekelném ohni pro všechny čertíky a 
čertice popkorn. Pohoupali jsme se v 
čertovské houpačce. Nakonec celého 
dopoledne byla pekelná diskotéka. Na 
konec se hodnotilo – čertí šklebení, 
blekotání, poletování po třídě, taneční 
čertovské variace, sledování hříchů 
druhých, točení ocasem. Všichni čertice 
a čerti prospěli a doslali ČERTOVSKÝ 
VÝUČNÍ LIST. Ještě jednou děkujeme 
rodičům za krásné kostýmy, které se jim 
moc povedly. V dalším týdnu jsme si 
povídali o zimním oblečení. Poznávali 
jsme různé druhy sportů, vyzkoušeli hry 
podle zimních sporů a také si zahráli 
zimní bingo a zimní sudoku.

V pátek 13. 12. se uskutečnila 
vánoční besídka MŠ v KD. Vystoupení 
začalo společným tancem na hudbu 
Vánoce jako dřív (M. Ztracený, H. 
Zagorová), kde děti nazdobily vánoční 
stromeček. Dě t i ze tř ídy Žabek 
přednesly básničku Nese vrána novinu 
a zazpívaly písničku Podívej kocourku 
to je sníh a zatancovaly s bílými polštáři 
na hudbu Svatý čas (D. Deyl). 

Ve čtvrtek 5. 12. se přišel do MŠ 
podívat na děti sv. Mikuláš. Vzal s 
sebou krásného andělíčka a velikého 
čerta. Andělíček se přimlouval u 
Mikuláše, že některé děti se určitě 

Mateřská škola
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polepší a nepřijdou do pekla. Čert byl 
zvědavý na hříšníky, ale z MŠ odešel s 
prázdnou. V naší MŠ máme jen samé 
hodné děti. Děkujeme sv. Mikuláši za 
dárečky.

V dalším týdnu jsme si povídali o 
zimním oblečení. Poznávali jsme různé 
druhy sportů, vyzkoušeli hry podle 
zimních sporů a také si zahráli zimní 
bingo a zimní sudoku.

V pátek 13. 12. se uskutečnila 
vánoční besídka MŠ v KD. Vystoupení 
začalo společným tancem na hudbu 
Vánoce jako dřív (M. Ztracený, H. 
Zagorová), kde děti nazdobily vánoční 
stromeček. Dě t i ze tř ídy Žabek 
přednesly básničku Nese vrána novinu 
a zazpívaly písničku Podívej kocourku 
to je sníh a zatancovaly s bílými polštáři 
na hudbu Svatý čas (D. Deyl). 

Děti ze třídy Soviček zatancovaly na 
hudbu Zimní spánek (Sluníčko)a byly 
převlečeny za zvířátka. Dále tancovaly 
za doprovodu písně Zima (A. Hesová) s 
papírovými vločkami. Na závěr vánoční 
besídky jsme společně zazpívali koledy 
– Na nebesích nad Betlémem, Já malý 
přicházím koledovat, Nesem vám 
noviny, Z jedné strany chvojka, Štědrý 
večer a přednesli básničku Stromečku 

vstávej, ovoce dávej, umyj se ustroj se 
je Štědrý den.

Děku jeme pan í s ta ros t ce za 
propůjčení velkého sálu, panu Volkovi 
za ozvučení. Součástí besídky byla 
výstavka andělíčků, které vytvořili 
rodiče s dětmi z nejrůznějších materiálů 
– dřeva, látky, vlny, perníku, papíru 
apod. Děkujeme rodičům za krásné 
andělíčky, které s dětmi vytvořili a 
donesli. 

16. 12. jsme se pozvolna vrátili do 
budovy MŠ č. p. 164, zatím jen do 

jídelny. Paní kuchařka v nové 
kuchyni vykouzlila samé dobroty. A 
novou jídelnu nám zdobí krásná, velká 
malba – zvířátka v ZOO.

Od 18. 12 do 20. 12. jsme roznášeli 
vánoční přání starším spoluobčanům.

Poslední den v tomto kalendářním 
roce v MŠ jsme věnovali vánočním 
zvykům: jablíčko-hvězdička, louskání 
ořechů – jaro, léto, podzim, zima, 
házení pantoflem, pouštění lodiček, 
hrníčkové kouzlení.

Dě k u j e m e v še m r o d i čům z a 
spolupráci a materiální podporu. Všem 
přejeme hodně štěstí a zdraví do 
nového roku 2025

Mgr. Jana Onheiserová, Michaela 
Brandová

Koberec do školky
V rámci rekonstrukce se vyskytl 

problém s kobercem v herně školky. 
Podařilo se nám přesvědčit firmu 
ohledně výměny podlahové krytiny, 
kterou prokazatelně poničili, ale část 
byla dle jejich názoru v pořádku. Vždy 
po připomínkách koberec znovu vyčistili 
a tvářili se, že je vše v pořádku. Škola 
má rozpočet rozdělený na položky, 
které musí dodržet. Takže bylo na 
učební pomůcky, ale ne na provoz – 

zakoupení koberce. Koberec je položen 
a připraven pro děti díky sbírce, kterou 
rodiče domluvili na vánoční dílně a 
založila ji p. Gombárová. Celkem se 
vybralo 32 150,-Kč, dalších 25 000,- Kč 
přidaly spolky S.O.V.A, LiLiA a EJKL.

Děkuj i mnohokrát všem, kteř í 
přispěli.

 Mgr. Hana Růžová
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Poděkování
Vážená paní starostko,
dovolte nám, abychom Vám srdečně 

poděkovali za Vaši podporu a úsilí, 
které jste věnovala rekonstrukci naší 
školky a kuchyně. Tato změna přinesla 
nejen moderně jš í a bezpečně jš í 
prostředí, ale také zlepšení podmínek 
pro vzdělávání a stravování našich dětí.

Rozhodnutí investovat do této oblasti 
ukazuje, jak moc zastupitelstvu záleží 

na budoucnosti našich nejmenších a na 
kvalitě života  v naší obci. Oceňujeme 
také Váš přístup k plánování, organizaci 
a d o h l e d n a d r e a l i z a c í c e l é 
rekonstrukce.

Děkujeme, že jste naslouchala 
potřebám rodičů, učitelů i dětí a že jste  
tuto důležitou  iniciativu dotáhla do 
úspěšného konce. 

S úctou a upřímným díky, kolektiv 
MŠ

Prosinec je první zimní, ale hlavně 
vánoční měsíc. Také ve škole se nesl v 
tomto duchu a letos jsme ho zahájili 
skutečně adventně, neboť 1. prosinec 
byla neděle - první adventní. Začali 
jsme jej adventní dílnou a zpíváním u 
stromečku. 

Adventní dílna proběhla opět v 
kulturním domě. Jak se utěšeně 
rozrůstáme, je příjemné mít pro setkání 
d o s t a t e k m í s t a a z á z e m í p r o 
občerstvení je vítaným bonusem. Také 
tentokrát se o něj postaraly členky 
spolku S.O.V.A., za což jim moc 
děkujeme. Tvoření s adventní tématikou 
probíhalo v klidné atmosféře, kterou 
p o d t r h o v a l y růz ným z půs o b e m 
ozdobené stromky a dokreslovala ji 
vánoční hudba (děku jeme také 
ekofarmě Hubleska za darování 
stromků a paní Zdeňce Pavlatové za 
pů jčení korálkových ozdob). Po 
skončení dílny šly děti opět zazpívat k 
rozsvěcení obecního vánočního 
stromku, tentokrát spolu s dětmi z MŠ. A 
tak jsme tedy zahájili čas adventní. 

Prosinec je první zimní, ale hlavně 
vánoční měsíc. Také ve škole se nesl v 
tomto duchu a letos jsme ho zahájili 
skutečně adventně, neboť 1. prosinec 
byla neděle - první adventní. Začali 

jsme jej adventní dílnou a zpíváním u 
stromečku. 

Adventní dílna proběhla opět v 
kulturním domě. Jak se utěšeně 
rozrůstáme, je příjemné mít pro setkání 
d o s t a t e k m í s t a a z á z e m í p r o 
občerstvení je vítaným bonusem. Také 
tentokrát se o něj postaraly členky 
spolku S.O.V.A., za což jim moc 
děkujeme. Tvoření s adventní tématikou 
probíhalo v klidné atmosféře, kterou 
p o d t r h o v a l y růz ným z půs o b e m 
ozdobené stromky a dokreslovala ji 
vánoční hudba (děku jeme také 
ekofarmě Hubleska za darování 
stromků a paní Zdeňce Pavlatové za 
pů jčení korálkových ozdob). Po 
skončení dílny šly děti opět zazpívat k 
rozsvěcení obecního vánočního 
stromku, tentokrát spolu s dětmi z MŠ. A 
tak jsme tedy zahájili čas adventní. K 
prvním svátkům tohoto času patří svatý 
Mikuláš. Ani letos nezapomněl na naše 
děti a přišel i se svým tradičním 
doprovodem - čertem a andělem. Podle 
své knihy hříchů napomínal děti, v čem 
by se každé z nich mělo zlepšit, 
nezapomněl však také vyzdvihnout, co 
komu naopak jde. A protože vlastně 
nikdo zas tak moc nezlobil, svou nadílku 
nakonec dostali všichni.
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Jak jsem zmínila, prosinec je první 
zimní měsíc a k zimě patří rovněž zimní 
sporty. My jsme se rozhodli zopakovat 
zážitky na zimním stadionu, opět na 
bruslích, a to hned dvakrát. 3. a 10.12. 
jsme tedy zamířili do Studénky, kde 
jsme nazuli brusle a zkoušeli, jak moc 
jsme tuto dovednost za rok zapomněli  
Anebo naopak nezapomněli. Ti, kteří si 
ještě nebyli moc jistí, jezdili s brankou, ti 
zdatnější už v družstvech soutěžili, 
např. ve slalomu. Poslední úkol dostali 
všichni stejný - v honičce chytit pana 
učitele Kopeckého. To se ale zatím 
opravdu nikomu nepovedlo. 

V úterý 17.12. k nám do školy zavítal 
klavírista a bývalý uč itel ZUŠ v 
Kopřivnici, pan Hanibal. Pod jeho 
vedením si děti zazpívaly koledy a 
vánoční písničky, své sólo však měly i 
paní učitelky. Bylo to velmi příjemné 
vánoční ladění a my mu za návštěvu 
moc děkujeme.

Zpívání se ale neslo školou vlastně 
stále. Hned první lednovou neděli čeká 
naše děti vystoupení na novoročním 
koncertě s panem Petrem Bende, a tak 
jsme využívali všech možností i volných 
chvilek k nácviku písniček. Ve čtvrtek 
19.12. jsme si udělali výlet do muzea v 
Příboře. Zajímavá byla už cesta vlakem 
- zbrusu novou soupravou Regiopanter, 
která nově také zajíždí na letiště v 
Mošnově, a tak jsme z oken viděli 
letadla i naše Albrechtičky. Program v 
muzeu nesl název “Za dlouhých 
zimních večerů”; dět i se v něm 
dozvěděly, jak trávili čas lidé kdysi - a 
ani ne zas až tak dávno, když nebyly 
televize, počítače, mobily a vlastně ani 
supermarkety, kde by se dalo všechno 
koupit a lidé byli proto nuceni si spoustu 
věcí vyrobit sami. Děti si mohly osahat 

ovčí vlnu, podívat se, jak z ní přadlena 
na kolovrátku upřede vlákno a jak z něj 
potom uplete (pěkně postaru, ne 
jehlicemi) ponožky nebo rukavice. 
Mohly si vyzkoušet draní peří a aby se 
z nich očistila všechno zlobení i nemoci, 
ometla je Lucka (paní průvodkyně 
převlečená za jednu z tradičních postav 
Adventu) husím křídlem. Také si děti 
vyzkoušely dávné koledování, jak asi 
vypadalo, jaké koledy se v našem kraji 
zpívaly a co děti vlastně dostávaly. Také 
mohly porovnat tehdejší štědrovečerní 
stůl s dnešním, co a proč na něm 
vlastně bylo. Na závěr děti ochutnaly 
také domácí vánočku a lipový čaj. 

Poslední školní den roku 2024 - 
pátek 20.12. - jsme si všichni společně 
udělali vánoční pohodu. Trochu jsme si 
povídali, trochu hráli, trochu zpívali, 
nazdobili jsme si pomeranč hřebíčkem 
a stužkou (to byla vůně!), mlsali jsme 
cukroví a k němu popíjeli speciální 
vánoční čaj. A protože Ježíšek chodí až 
24. prosince, všichni jsme zvědaví, jestli 
něco nechá i pod naším školním 
stromečkem. Pak už zbývalo jen si 
navzájem popřát krásné Vánoce…… A 
vlastně ještě v družině udělat štědré 
Vánoce také zvířátkům v lese. 

Co nás tedy čeká dál: 
3.1.2025 stěhování MŠ 
5.1.2025 zkouška a koncert s Petrem 

Bende
16.1. třídní schůzky
28.1. začátek plaveckého kurzu
30.1. pololetní vysvědčení
31.1. pololetní prázdniny

Přejeme všem úspěšný a pohodový 
vstup do nového roku! Za všechny 

ze ZŠ Mgr. Jana Tesarčíková
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Informace z kultury a sportu
Vánoční turnaje v Sokolovně

V sobotu 30. listopadu uspořádala 
Tělocvičná jednota Sokol v místní 
sokolovně další ročník vánočního 
turnaje ve stolním tenise za účasti osmi 
hráčů, kteří se střetli ve vzájemných 
soubojích. Po velice vyrovnaných 
zápasech se vítězem turnaje se stal 
Václav Staněk, před Lukášem Vyškov-

ským a Dušanem Dybalem. Tradiční 
klobása a pivo i další občerstvení se 
podávaly v sokolské hospůdce. O týden 
později, v sobotu 7. prosince se rovněž 
v sokolovně uskutečnil 1. ročník turnaje 
v trojkovém mariáš i , kterého se 
zúčastnilo 18 hráčů z celé severní 
Moravy. 

Přání do nového roku ze školy a 
školky

…na konci roku vše vypadá trošku 
jinak. Třeba rychle a uhoněně, ale také 
trochu slavnostně a spokojeně. Někdy 
možná i trochu nespokojeně – říkáme 
si, co jsme chtěli a třeba nestihli. 

Když se ohlédnu zpátky, stihli jsme 
toho ve školce i škole docela dost. 
Učení, hraní, sportování, výlety, školu v 
přírodě, přívesnický tábor, besedy, 
soutěže, výpravy do knihovny a také 
třeba třídní schůzky na zahradě.

Od září jsme se všichni sešli pod 
jednou střechou. A nebudu lhát, když 
přiznám, že jsme se toho docela báli. 
Od 6.1.2025 se zase dělíme a společně 
jsme se shodli, že si budeme vzájemně 
chybět. Na druhou stranu - tohle žití 
pod jednou střechou nám všem 

pomohlo k vě tš ímu vzájemnému 
poznání a pochopení.

Od července probíhala rekonstrukce 
kuchyně, technické úpravy budovy MŠ, 
a když už bylo téměř hotovo, přišly 
povodně. Spadl strom a začala se 
opravovat střechy. Je hotovo, kuchyň je 
skvělá, školka také. Zahrada se bude 
dodělávat na jaře.  Celé se to neobešlo 
bez spousty jednání s firmami, 
s tavebním dozorem a neustá le 
dohadování, toto vše bylo na naší paní 
starostce, které za celou školku i školu 
moc děkuji.

Vážení rodiče i prarodiče a vůbec 
všichni, přeji vám všem hodně zdraví, 
štěstí, toleranci, respekt, vzájemné 
naslouchání a spoustu pohodových 
chvil se svými blízkými.

Mgr. Hana Růžová, ředitelka 
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Klub seniorů v Albrechtičkách

P o p ě t i h o d i n o v ý c h k o l e c h 
vzájemného soupeření s „čertovými 
obrázky“ se vítězem stal Josef Rivec z 
Kunína, druhé místo obsadil Jiří Cedidlo 
a na třetím místě skončil Josef Juřička 

z Valašské Polanky. O bohaté 
občerstvení včetně dvou teplých jídel 

pro všechny účastníky se postarala 
Gabriela Cedidlová.

Vítězům obou turnajů blahopřejeme, 
všem hráčům děkujeme za účast 

a u příštích kláních se těšíme na 
shledanou.

T. J.Sokol

V prosinci jsme se sešli na vánočním 
posezení v klubovně. Okusili jsme si 
navzájem cukroví, zavzpomínali na 
mládí a popovídali o tom, co nás čeká. 
Začátkem roku máme naplánované 
přednášky, které nám byly přes OÚ 
nabídnuty (ze jména in ternetová 
bezpečnost apod). Chceme pokračovat 
ve středečních procházkách, oblíbených 
návštěvách kina, naplánujeme i bowling 
a výlety, výjimečné i tradiční akce. 
Nabízíme spolupráci s ostatními 
složkami a školou. Budeme se snažit, 
aby všichni byli o akcích informováni, a 
budeme velice rádi za nové podněty a 
nápady. 

V pondě l í 30. prosince jsme 
uspořádali 4. ročník Vánočního turnaje 
v Žolíku. Účast byla opět vyšší oproti 
předcházejícím létům, tentokrát se 
zúčastnilo 24 hráčů. Je pravděpodobné, 
že už budou žolíkové t u r n a j e d á l e 
úspěšně pokračovat. Nálada byla 

výborná a na závěr si každý účastník 
odnesl cenu (neboť nejde o to zvítězit, 
ale zúčastnit se). Objevil se návrh, aby 
se hrálo častěji a tak pokud bude mít 
někdo chuť, první pondělí v měsíci se 
fandové Žolíků sejdou při hře.

 Podrobnosti jako datum a čas budou 
zveřejněny ve vývěsce u bývalé pošty. 
Dovolte mi ještě jednou popřát vám 
spoluobčanům do tohoto roku mnoho 
štěstí, pevné zdraví a vzájemné 
porozumění a těšíme se na všechny 
seniory při společných akcích.

Vánoční turnaje v Sokolovně
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Informace ze společenské rubriky

Klub seniorů v Albrechtičkách
  Leden 2025       ----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Ve čtvrtek 6. února v klubovně 
seniorů (čp. 53) proběhne od 16:00 
hodina bezplatné školení na téma    
„Internet a online platformy“ 

a „Kybernetická bezpečnost“. 
V rámci přednášky budou posluchači 

seznámeni se způsoby připojení k 
internetu, nakupování v e-shopech, 

používání sociálních sítí a internetovým 
bankovnictvím,se základními  

bezpečnostními pravidly 
při používání internetu, jak je důležité 

mít „silné“ heslo, jaká nebezpečí na 
internetu na nás číhají a jak je 
rozpoznat a preventivně se bránit.  

Pozvánka na valnou hromadu

Sbor dobrovolných hasičů v 
Albrechtičkách srdečně zve členy SDH 

na 
VÝROČNÍ VALNOU HROMADU

která se koná v pátek 17.1.2025 v 
17:00 hod. v kulturním domě.

Blahopřejeme

V měsíci lednu 2025 oslaví své životní jubileum:

Myška Antonín – 95 let
Fabiánová Miroslava – 80 let

Přejeme jim vše nejlepší a hodně zdravíčka do dalších let.

Rozloučili jsme se

V měsíci prosinci jsme se rozloučili:
s paní Ludmilou Hložankovou
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MAS Regionu Poodří vyhlašuje 
výběrové řízení na obsazení pracovní 
pozice hlavní projektový manažer 
SCLLD s pracovním úvazkem 1,0.

Kvalifikační požadavky:
-plnoletost,
-čistý trestný rejstřík,
-minimálně středoškolské vzdělání       

ukončené maturitou,
-aktivní uživatel PC a MS Office,
-řidičské oprávnění skupiny B 
(aktivní řidič),
-organizační a řídící schopnosti,
-samostatnost, učenlivost, 
komunikativnost, flexibilita, 
práce v týmu

Výhoda:
-místní znalost území MAS Regionu 

Poodří,
-znalost v oblasti dotační politiky ČR 

a EU, zkušenost s dotačními tituly,
-vysokoškolské vzdělání (regionální 

rozvoj, veřejná správa apod.),
-znalost anglického jazyka.

Náplň práce:
-vedení kanceláře MAS
-zastupování MAS v jejím území i 

mimo něj
-administrativní činnost spojena s 

naplňováním Strategie komunitně 
vedeného místního rozvoje MAS 
Regionu Poodří,

-plnění úkolů uložených orgány MAS 
Regionu Poodří,

-plánování a příprava akcí MAS 
Regionu Poodří a účast na těchto 
akcích,

-zajišťování propagace činnosti MAS 
Regionu Poodří,

-poskytování poradenství 
a konzultací žadatelům a příjemcům,
-další činnosti spojené s rozvojem 

regionu.

Nabízíme:
-pružnou pracovní dobu,
-mzdové ohodnocení s příspěvkem 

na stravné,
-dynamickou práci 
s možností dalšího vzdělávání.

Pro zařazení do výběrového řízení je 
nutné doložit minimálně tyto podklady:

-strukturovaný životopis,
-motivační dopis,
-kopii nejvyššího 
dosaženého vzdělání,
-písemný souhlas se zpracováním 

osobních údajů pro účely tohoto 
výběrového řízení dle účinné právní 
úpravy (na požádání bude zaslán vzor),

-výpis z rejstříků trestů (ne starší tří 
měsíců).

Tyto podklady doručte v uzavřené 
obálce s textem „VŘ – projektový 
manažer – NEOTVÍRAT“ osobně nebo 
poštou na adresu MAS Regionu Poodří, 
z.s., Bartošovice 1 (zámek), 742 54 
Bartošovice, nejpozději do 20. 1. 2025 
do 10:00 hodin.

Výběrové řízení proběhne do 7 dnů 
od ukončení příjmu žádostí o pracovní 
pozici, tj. do 27. 1. 2025.

Uchazeči budou nejpozději do tří 
pracovních dnů informováni emailem,

Výběrové řízení MAS Regionu Poodří
Inzerát
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který uchazeč uvede v přihlášce, o 
výsledku výběrovém řízení a v případě 
dalšího postupu pozvání k ústnímu 
pohovoru. Termín ústního pohovoru 
bude určen.

Předpokládaný nástup na pozici 
projektový manažer SCLLD: ihned nebo 
po domluvě s uchazečem.

Uchazeč podáním přihlášky souhlasí 
s tím, že sám nese náklady, které mu 

vzniknou v souvislosti s přihlášením v 
tomto výběrovým řízením, a dále s tím, 
že mu předložené dokumenty nebudou 
vráceny.

Další informace Vám poskytne:
Ing. Sandra Genčiová, MBA
Hlavní manažer SCLLD
+420 608 442 661
genciova@masrp.cz

V neděli 5. ledna 2025 od 17:00 hod. 
se v kostele sv. Mikuláše uskutečnil 
novoroční akustický koncert Petra 
Bendeho v sestavě s kytarou, cimbálem 
a basou. Petr Bende nám zazpíval své 
největší hity, upravené lidové písně a 
tradiční vánoční koledy. Atmosféra 
koncertu byla velmi příjemná a jeho 
provedení na vysoké úrovni. Velké 
ovace patřily i zapojení dětského sboru 
ze základní školy, který doprovodil 
zpěváka v 5 písních. Nejedno oko 
rodičů a prarodičů zvlhlo dojetím a 
samotné děti si i přes velkou trému 
vystoupení se zpěvákem moc užily. 
Paní učitelka Jana Tesarčíková, která s 

dětmi nacvičovala, zaslouží velkou 
pochvalu, že to nevzdala i přes velkou 
nemocnost dětí před vánocemi, kdy 
chvílemi nebylo s kým trénovat. Taky 
chci moc poděkovat panu faráři, který 
nám „zapůjčil“ ke koncertu vyzdobený 
kostel, který významně přispěl ke 
kouzelné atmosfé ře a Lukášovi 
Pituchovi za dokonalou organizaci. 

A co na závěr: „Díky Petře za skvělý 
koncert, jsme rádi, že jsi mezi námi. 
P ře j e m e t i m n o h o ú s pě c hů v 
profesionálním i osobním životě a 
těšíme se na další spolupráci.“

Ing. Eva Tripská, starostka

Informace z kultury a sportu
Novoroční koncert

Výběrové řízení MAS Regionu Poodří
  Leden 2025       ----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Realizace: funprint.eu

Obec Albrechtičky si Vás dovoluje pozvat na Obecní ples, 
který se bude konat 

v sobotu 25.1.2025 od 20:00 hod.
                                              v kulturním domě

- k tanci a poslechu hraje kapela TRB - The rock band Ostrava
- tradiční  Welcome drink do 21:00 hod.
- ukázky standardních tanců v podání profesionálních tanečníků
- taneční světelná UV show 
- samozřejmostí  "Bohatá" tombola a "Domácí" kuchyně 
- míchané nápoje 
- vstupné 200,- Kč

Těšíme se na Vaší účast.
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